
 (ר.ע) בישראל הרדיו חובבי אגודת

 "(העמותה: "להלן) 7-006451-58' מס 

 ועד הנהלהפרטיקל ישיבת 

 2019ינואר   10חמישי , , יוםביהודשנערכה 

 18:30:  שעת התחלה

  נוכחים :

 ,נמרוד שוורץאיציק פסטרנק, דני קצמן, יורם רוטבח, אפי רוזנצוייג : רון יציב, דב גביש, (7) חברי ועד 

  אברי דותן ,: שרוליק הרמתי (2) ונעדר                

 , שגיא נדבצביקה אביגל:   ועדת חברים 

 , עזרא כרמלאינגר משה: ועדת ביקורת

 אורחים 

 סדר יום  

 : כפי שגובש סדר היום של הישיבה

 2018אישור פרוטוקול דצמבר  •

 עדכון ביקור אצל חבר הועד שרוליק הרמתי •

 חיל הקשרעדכון בעניין מועדון  •
 עדכון בדבר ביקור אצל דורון אביב והמועדון בתל אביב •

  אתר האגודה •
 

 מהלך הישיבה/החלטות  :

 
 מאושר פה אחד. 2018פרוטוקול דצמבר  .1

פסטרנק יצחק מדווח על ביקור שערכו אברי דותן, רון יציב ופסטרנק יצחק אצל הרמתי שרוליק בבית  .2
 ושיחזור אלינו במהרה.החולים. מאחלים לשרוליק בריאות טובה 

 ביקור שיערך בחיל הקשר  לצורך בחינת אפשרות לפתיחת תחנת מועדון.פסטרנק יצחק מעדכן בדבר  .3

פסטרנק יצחק מספר על השתתפות אברי דותן, רון יציב ופסטרנק יצחק במועד בתיכון בתל אביב להזמנת  .4
 דורון אביב .בערב פתיחת שנה .

 האגודה באינטרנט . דבר גביש לקח על עצמו לרכז חומרים לשדרוג האתר.נערך דיון על נראות וזמינות אתר  .5

שונות : נערך דיון בעניין פעילות תחרויות במסגרת האגודה . נשמעו דרישות להשתתפות ללא מגבלה ומנגד  .6
מה שיפגע במוניטין החובב  –הודגש צורך לשמור על ביקורת בכדי שלא לפגוע בסנכרון דיווחי קשרים 

אי עדכון לוגים ע"י חובבים לא במסגרת תחנות פרטניות  וצאה מתלונות חובבים בחו"ל.  )הישראל כת
 מאורגנות של התחרות / ההפעלה ( . 

 :  דב מספר על התכנונים  . יערך דיון פרטני בעניין.  2019ארוויזיון  .7

 



 

 

 

  

החליט לא לפרסם את . הועד 2018משה אינגר מעביר ביקורת חריפה על החלטות הועד מחודש דצמבר  .8
למעשה  ביטאון האגודה. ההוצאה לאור שלהאגודה, ולבטל את בביטאון היוצא  ודבר העורך הפרוטוקולים

 זו הפעם הראשונה מאז הוקמה האגודה העביר הועד צנזורה על הביטאון. הדבר נוגד את תקנון העמותה.

בביטאון , בסמוך למועד קבלתן בתקנון קובע "החלטות מוסדות האגודה תפורסמנה 2סעיף  6א. חלק 
 ."האגודה

 .בביטאון האגודהחוזר ומדגיש את הפרסום של הפרוטוקולים  בתקנון 23סעיף  2ב. חלק 

 תגובת היו"ר מר פסטרנק יצחק, שהוא יכול לתת פרוש לתקנון אינה נכונה. לטענת מר משה אינגר , 

 

 

 

 

 

 

 
 4x5ipפסטרנק יצחק   נערך ע"י                    


